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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Orbán
Viktor Miniszterelnök Úrhoz

„Milyen sors vár a CBA dolgozóira és beszállítóira? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Amint az bizonyára Tisztelt Miniszterelnök Úr előtt is ismert, szeptember derekán Nógrád ,
Heves, Jász-Nagykun-Szolnok, Pest, Borsod-Abaúj-Zemplén és Hajdú-Bihar megye CB A
rendszerének központja, az említett térségek egyik legnagyobb foglalkoztatója a PALÓ C
Nagykereskedelmi Korlátolt Felel ősségű Társaság csődeljárás alá került .

A választókerületemet járva magam is kénytelen voltam megtapasztalni a gyöngyösi CBA
üzletben uralkodó siralmas állapotokat, az ott dolgozók kilátástalan helyzetét . Az üzletben
elfogadható árukészlet, és ebbő l eredően vevő sincs már .

A fizetésképtelen helyzetben lev ő társaság a csőd egyértelmű okaként a kedvezőtlenül
megváltozott jogszabályi környezet jelölte meg, ezek között is különösen nagy hátrány t
jelentett számukra

a dohányforgalmazás kiesése ,
vasárnapi zárva tartás miatti forgalomkiesés ,
az élelmiszerlánc-felügyeleti díj ,
a tranzakciós illeték bevezetése ,
a reklámadó bevezetése,
az útdíj bevezetése,



- a rehabilitációs hozzájárulás emelkedése,

- a kötelező garantált bér emelkedése és a járuléktöbblet hatása, valamint

- a beszállítóknak való fizetési határidő csökkenése .

Kérdezem Tisztelt Miniszterelnök Urat, hogy a vonatkozó jogszabályokra készültek- e
utólagos hatástanulmányok, és azok felhívják-e a figyelmet, illetve rögzítik-e azokat a
potenciális kockázatokat, amelyek alapján a bemutatott helyzet is el őállhatott? Amennyiben
nem, úgy ki a felel ős ennek elmaradásáért? Amennyiben pedig igen, úgy milye n
mulasztásokra vezethető vissza az, hogy a bemutatott helyzet mégis előállhatott?

Tárgyalt-e a Kormány a nevezett gazdálkodó szervezettel annak érdekében, hogy a
nagyszámú munkavállalók munkabérei, a beszállítók kintlév őségei mihamarabb megfizetésr e
kerülhessenek?

Milyen intézkedéseket tervez a Kormány annak érdekében, hogy a munkájukat elveszít ő
emberek, megélhetésükért aggódó családok, és a körbetartozás okán várhatóan tömegese n
csődbe kerülő beszállítók ne kerüljenek végletesen kilátástalan helyzetbe ?

Tervezik-e a vonatkozó jogszabályi környezet felülvizsgálatát annak érdekében, hogy a
jövőben hasonló helyzet kialakulására ne kerülhessen sor?

Várom érdemi válaszát .

Budapest, 2016 . szeptember 27 .

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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